
Bestyrelsesmøde  onsdag d. 29-01-2014 

 

Referat: 

 

Fremmøde ved:   
Jens Støvring, Grethe Mikkelsen, Jan Grünewald, Bente Nygaard, Hans Jørgen Hansen, Thomas B. Andersen  
Søren Bak, Tony Kristiansen, Lisbeth Støvring 

Jens udpeger undertegnede til ad hoc sekretær til dette møde, idet sekretærposten fortsat er ubesat. 

Jens informerer om, at have modtaget en klageskrivelse fra Bowlingklubben Stenhuset, vedr. en forælder som har 
ageret holdleder ved turneringskampe for et af vores ungdomshold. Klagen var udfærdiget af den fungerende dommer 
på spilledagen, og på vegne af puljens andre deltagende hold. Den pågældende forælder skulle gentagne gange, iht. 
klagen have udvist upassende og usportslig opførsel. Jens og Jan G. vil indkalde forælderen til en samtale, for yderligere 
belysning af klagen. 

Vedr. generalforsamling onsdag d. 26.02.2014 meddeles det, at der rettidigt er indkaldt hertil via opslag på hjemmeside 
og klubbens opslagstavle. 

Det besluttes at afholde ekstraordinært bestyrelsesmøde onsdag d. 19.02.2014 kl. 19.00 forinden generalforsamlingen, 
for drøftelse af evt. indkomne forslag. 

Søren Bak meddeler at han ikke ønsker genvalg. Thomas B. Andersen oplyser, at han pgra. påtænkt klubskifte, heller 
ikke modtager genvalg. 

Bente foreslår at klubben inviterer til sammenkomst med klubbens nuværende og tidligere medlemmer. Nærmere 
drøftelser vedr. dette efter generalforsamlingen. 

Jens har modtaget mail fra Danmarks Bowlingforbund med oplæg til ny struktur. Denne mail videresendes snarest til 
klubbens medlemmer, til orientering og evt. indsigelser. 

Bente oplyser at klubbens støtteforening til gavn for unge bowlere pt. tæller ca. 30 betalende medlemmer. 

Der skal afholdes UDM i Rødovre primo april d.å. Vi skal være opmærksom på, at ungdomsspillerne skal følges af en 
voksen, og finde ud af hvem som har mulighed for at tage med. 

Det drøftes hvorvidt klubbens skal afholde kørselsudgifterne til ungdomsspillernes deltagelse i stævner, da det jævnligt 
sker, at der er de samme forældre som kører med spillerne, og dermed også de samme forældre som bærer udgiften til 
transport. Det aftales, at emnet lægges ud til drøftelse i næste forum hvor forældre er samlet. 

Vi har udsendt nytårshilsen til murstens-sponsorer, vedlagt girokort med håb om sponsorat for indeværende kalender-
år. 

Næste bestyrelsesmøde onsdag d. 19.02.2014 kl. 19.00 

 

Referent 

Lisbeth Støvring 

 

 


